



**6天4夜**

# 台北/南投/台中/台南/ 高雄+杉林溪森林生态园



Tour Code: WJV



★ 风味餐：• 正宗台菜 • 杉林溪风味餐 • 日月潭风味餐  
• 千叶百汇自助火锅 • 伍角船板主题餐厅

## 精简行程:

### 第一天 吉隆坡/桃园/台北

(机上用餐/晚餐)

- 西门町

### 第二天 台北 /九份/南投

(早-/晚餐)

- 平溪十分老街  
(自费放天灯)
- 九份山城
- 十二生肖弯道 (途径)
- 松瀧岩瀑布 (途径)
- 溪头妖怪村
- 杉林溪森林生态度假园

### 第三天 南投/台南/高雄

(早/午/-)

- 北门游客中心
- 白色水晶教堂
- 钱来也杂货店  
(王子变青蛙拍摄地)
- 台湾珠宝中心
- 高雄六合夜市

### 第四天 高雄/台中 (早/午/晚)

- 日月潭风景区  
(游船, 文武庙)
- 山地原住民特产中心
- 逢甲夜市

### 第五天 台中 /台北 /吉隆坡

(早/午/机上用餐)

- 士林官邸公园
- 貔貅天禄招财馆
- 台北101购物中心  
(观景台自费)
- 士林夜市

### 第六天 抵达

行程次序, 以当地旅社安排为准。

## 观光景点:



## 台北

- 西门町 - 西门町现在被称为台北的「原宿」, 除了有日文杂志专卖店外, 各种日本的书籍、唱片、服饰等, 几乎都同步流行, 是所谓「哈日族」的天堂。
- 平溪十分老街 - 特色在于老建筑,火车门前过是十分老街全台独特的街景.狭窄的街道,火车就从两排民宅的中间驶过.街道两侧有许多店家贩售天灯,在铁道上放天灯,形成老街,铁道,天灯相映成趣的画面。
- 九份山城 - 独特的旧式建筑, 坡地以及风情, 使九份成为台湾最受欢迎的观光景点之一。这里还可以品尝到草仔粿、蕃薯丸、芋头丸、潮州鱼丸等各式小吃。
- 士林官邸花园 - 官邸分为花园与官邸两部份, 官邸过去为故总统蒋中正与蒋夫人宋美龄的住所并一直门禁森严, 但现已开放供游人参观列为国定古迹, 并时常有花卉展览。
- 台北101广场 - 里面有豪华高级大型购物中心, 游客可自费搭全世界快速电梯抵达89楼欣赏台北景观。
- 士林夜市 - 是台北市大规模的观光夜市, 因邻近学区拥有众多年轻族群客层, 加上捷运站及公车交通便利而成为具有指标性的夜市。士林夜市拥有众多小吃美食, 像是士林大香肠、蚵仔煎、臭豆腐、冰品及大饼包小饼等。
- 山地原住民特产中心 - 欣赏当地原住民文化之美, 并且可以购买一些当地土产。

## 台中

- 井仔脚瓦盘盐田 - 是现存最古老的瓦盘盐田遗址, 原为清领时期的濑盐盐场, 1818年迁此至今未再移动, 盐田呈现出马赛克拼贴般的美丽艺术。现已成为风景区内最具特色的观光盐田, 游客在此可以体验传统晒盐, 挑盐, 收盐的乐趣, 适合亲子同游的深度景点。
- 钱来也杂货店 - 王子变青蛙偶像拍摄场景。

## 南投

- 溪头妖怪村 - 是一处日式风味建筑的商圈, 位于溪头森林游乐区出入口旁边, 是溪头森林游乐区行程结束后休闲的好场所。
- 杉林溪森林生态度假园 - 距溪头17公里, 占地40公顷的杉林溪森林生态度假园位于溪头往阿里山健行热线之中途站, 海拔1,600公尺, 一年四季花期不断; 春樱吐蕊, 夏石楠花开, 秋兰飘香, 冬枫相映。自溪头孟宗山庄后的溪杉观光道路进入, 著名景点依十二生肖弯道观景, 松瀧岩瀑布, 天地眼, 药花园)
- 日月潭风景区 - 闻名中外日月潭为台湾八景之一, 日月潭以峻山碧水相辉映的环湖公路边的文武庙主祀关帝, 另外加奉祀孔子与岳飞, 庙内所有神像, 皆用铜铸, 建筑金碧辉煌, 香火鼎盛。随之参观孔雀园饲养两百多只孔雀与名贵禽鸟。

## 台中

- 逢甲夜市 - 夜市的范围包括逢甲大学方圆一公里之内, 是台中最具人气的商圈之一。商圈内贩卖种类繁多, 应有尽有, 衣食住行育乐全都包含, 令人目不暇接, 众多选择的小吃闻名遐迩。对喜欢shopping逛街、吃吃喝喝的民众来说这里真的是五星级的的好地方!

出发日期:		航班行程:					
团费	机场税及燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数	
成人							
小孩							

Travel Agent:





**6D4N**

# TAIPEI / NANTOU/ TAICHUNG/ TAINAN/ KAOHSIUNG + SUN LINK SEA FOREST RECREATIONAL AREA



Tour Code: WJV



★ **Special Cuisine:** • Taiwan Authentic Cuisine • Sunlinksea Wild Forest Cuisine  
• Sun Moon Lake Cuisine • Chiba Hot Pot Buffet  
• Five Dime Restaurant

**Schedule:**

**Tourist Attractions:**

**D1 KUALA LUMPUR /  
TAOYUAN/ TAIPEI**

(MOB/D)

- Xi Men Ding

**D2 TAIPEI / CHIUFEN /  
SUNLINKSEA FOREST**

(B/-/D)

- Ping Xi Shih Fen Train Station (sky lantern own expenses)
- Chiufen Old Street
- The Path of 12 Chinese Zodiac Signs (Pass By)
- Qing Long Water Fall (Pass By)
- Xitou Monster Village
- Sun Link Sea Forest Recreational Area

**D3 NANTOU/TAINAN/  
KAOHSIUNG (B/L/-)**

- Beimen Visitor Center
- White Church
- Money Coming Grocery Shop
- Taiwan Pearl and Jewelry Center
- Liuhe Night Market

**D4 KAOSHIUNG/  
TAICHUNG (B/L/D)**

- Sun Moon Lake (Boat Ride, Wenwu Temple)
- Formosan Aboriginal Cultural Village
- Fengjia Night Market

**D5 TAICHUNG/TAIPEI-  
DEPARTURE (B/L/MOB)**

- CKS Shilin Official Residence
- Pixiu Museum
- Taipei 101 Shopping Mall
- Shihlin Night Market

**D6 DEPARTURE**

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Shihfen Old Street



Xitou Monster Village



SunLinkSea Forest Recreational Area

**TAIPEI**

- **XiMenDing**- Ximending has been called the "Harajuku of Taipei" and the "Shibuya of Taipei". Ximending is the source of Taiwan's fashion, subculture, and Japanese culture.
- **Chiufen** - A place where you get a chance to taste the local snacks and foods of Taiwan such as Taro and Sweet Potato Ball etc.
- **Shihfen Old Street** - Although the Shihfen Old Street does not necessarily attract tourists due to its traditional architecture, it does boast the unique attribute of serving as the only old street in Taiwan, which trains pass through on a daily basis. As they happily enjoy delicious home-cooked noodles, visitors can enjoy the sight of trains passing along the unfenced railway gates.
- **Taipei 101 shopping mall** - Taipei 101 is the tallest building in the world, with a mega five-story shopping mall and occupying seven floors of the Financial Centre is the Taiwan stock exchange. You can also take the quick lift to 89th floor observatory (by own expenses)
- **Shilin Residence Garden** - the ground area can be divided into two parts of garden and official residence as known as former President Chiang KaiShek and Madam Chaing Soong Meiling residence. But now is currently open for public tour.
- **Shihlin Night Market** - Considered to be the largest and most famous night market in the city. Great place of local handicrafts, clothes, toys, tasty local snacks and souvenirs.

**TAINAN**

- **Tainan Jingzaijiao Tile** - paved Salt Fields- Built during the 23rd year of the reign of Jiacing in the Qing dynasty (A.D.1818), the Jingzaijiao Tiled Salt Fields were formerly known as Laidong Salt Field. Under the sunshine, the Pottery Salt Pan displays a resplendent, mosaic like pattern. These features make it a unique cultural landscape of the homeland of salt. Today, it has become an excellent site for tourists to experience salt drying.
- **Money Coming Grocery Shop** - It is a famous locale for the popular drama "The Prince Who Turns into a Frog"

**NANTOU**

- **Xitou Monster Village** - Nantou got an area call monster village, actually is a Japanese-style building district, Japanese style architecture plus cute monster peculiar shape wear kimono dolls with the clerk, who deep in the middle of the Japan streets.
- **SunLinkSea Forest Recreational Area** - It is famous for its fascinating sun-link-sea scenery. It is situated at Xitou on the way to Alishan. Situated at the elevation of 1600-1800 meter and it is about 40 hectare of Sun Link Sea Forest Recreation Area. Sun Link Sea has an average of 20 degrees Celsius all year long China Fir and hemlock dot the entire countryside and blanketed the entire area in green. This place also offers the beautiful views of Mt.Hehuan in the distance.
- **Sun Moon Lake** - is Taiwan's largest freshwater lake, located in a basin surrounded by peaks. Its beauty has given rise to such names as "Pearl in the Mountains," "Honeymoon Lake," and "Lovers' Lake." It has also been called the "Heart of Taiwan," not for romantic reasons, but for its role as a major hydropower generator.
- **Wenwu Temple** - This monumental temple, built in China's Northern Dynasty style and is a famous temple that sits on the surrounding Sun Moon Lake which is one of the popular tourist destinations in Taiwan.

**TAICHUNG**

- **FengJia Night Market** - Due to nearby famous university, therefore lots of modern fashion, snacks, and etc you can find here.

Travel Agent:

Departure Date:	Flight :			Flight :		
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	
Adult						
Child						